



PRESS INFORMATION 03-2011-2

For immediate release

MUTEC appoints Sonic Distribution USA LLC as new Distribution Partner for the United States

March 2011, MUTEC from Germany, manufacturer of professional digital audio and video equipment, has appointed Sonic Distribution USA LLC as new distribution partner for the United States of America.



Sonic Distribution USA, located in Somerville, MA, was founded in 2004 by industry veteran Bob Reardon. He previously worked for well-known companies like Lexicon, Harman und Waves as marketing and development engineer. He was responsible for products like e.g. Opus, NuVerb, LexiVerb, Waves Gold Bundle. Today, customers can rely on his fundamental experiences in the pro audio market of more than 30 years.

The current line of Sonic US includes products of Magneto Audio Labs, Laferro Sellier, Audio Line, KSdigital, Rain Computers, Microsonic Music and others. As a leading US distributor for professional audio products, Sonic US offers in addition to the distribution activities services to its customers like consultations and technical support in many ways.

Bob Reardon comments:

"Sonic US is pleased to be working with MUTEC GmbH. The quality, engineering and design of the products are all first rate and reflect the respected reputation of German engineering. Sonic is very happy to be introducing customers in the Americas to the high precision and value of the MUTEC product line!"

Christian Peters, CEO of MUTEC GmbH, says:

"We at MUTEC are very happy to have Sonic US as our new distribution partner for the US market. For me personally it is important that Bob Reardon knows exactly the application areas for our products, due to his enormous pro audio experiences he could achieve as recording engineer, studio owner and product developer during the last 30 years. So, I am confident that Bob and his sales team are the best partners for us to bring our products effectively to the right customers into the US professional audio and video markets."

Sonic Distribution USA takes over the distribution of the MUTEC professional audio products range from now on.

Sonic Distribution USA LLC
27 Gilman Terrace, Suite 1
02145 Somerville, MA
United States of America
Phone: 001-617-623-5581
Fax: 001-617-623-5857
Email: info@SonicUS.net
Web: www.SonicUS.net



PRESS INFORMATION 03-2011-2

For immediate release

Sonic Distribution USA LLC wird neuer MUTEC-Distributor in den Vereinigten Staaten von Amerika

March 2011, MUTEC aus Berlin, Hersteller professioneller AV-Studiotechnik, hat Sonic Distribution USA LLC als neuen Vertriebspartner für die Vereinigten Staaten von Amerika ernannt.



Sonic Distribution USA, mit Sitz in Somerville, Massachusetts, wurde 2004 von Bob Reardon gegründet. Zuvor war Herr Reardon bei verschiedenen namhaften Firmen, wie Lexicon, Harman und Waves, in Bereichen des Marketing- oder Produktentwicklungs-Managements tätig, wo er für bekannte Produkte, wie z.B. Opus, NuVerb, LexiVerb, Waves Gold Bundle, verantwortlich war. Er kann auf eine berufliche Erfahrung in verschiedenen Pro-Audio-Bereichen von mehr als 30 Jahren zurückblicken.

Zu dem aktuellen Vertriebsumfang von Sonic Distribution USA gehören Marken, wie z.B. Magneto Audio Labs, Laferro Sellier, Audio Line, KSdigital, Rain Computers, Microsonic Music und Andere. Als einer der führenden Pro-Audio-Vertriebe in den USA bietet Sonic US seinen Kunden neben den Vertriebsprodukten auch verschiedene Dienstleistungen in Form von Beratungen, Workshops und technische Unterstützung in jeglicher Hinsicht an.

Bob Reardon kommentiert:

„Sonic US freut sich sehr den Vertrieb der MUTEC-Pro-Audio-Produkte zu übernehmen. Die Qualität, das Entwicklungsniveau und Design der Produkte ist erstklassig und repräsentiert das hohe Ansehen deutscher Entwicklungsleistung in der Welt. Die Mitarbeiter von Sonic US werden alles tun, die amerikanische Kundschaft von der hohen Präzision und Wertigkeit der MUTEC-Produkte zu überzeugen!“

Christian Peters, Geschäftsführer MUTEC GmbH, sagt:

„Wir freuen uns, daß wir Sonic Distribution USA für den Vertrieb unsere Produkte in den Vereinigten Staaten verpflichten konnten. Für mich ist es sehr wichtig, daß der Vertrieb unserer Produkte von einem Mann mit einem derartig umfangreichen Erfahrungsschatz im Pro-Audio-Bereich geleitet wird. Ich bin mir auch sicher, daß wir mit Sonic US die für unsere Produkte richtige Kundschaft in den Vereinigten Staaten erreichen werden.“

Sonic Distribution USA übernimmt den Vertrieb unserer Produkte ab sofort.

Sonic Distribution USA LLC
27 Gilman Terrace, Suite 1
02145 Somerville, MA
United States of America
Phone: 001-617-623-5581
Fax: 001-617-623-5857
Email: info@SonicUS.net
Web: www.SonicUS.net